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Ikt. szám: 1/399-1/2016. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. március 01-én 8.00 

órai kezdettel tartott rendkívüli nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Ambrus Tibor polgármester, 

 Balogh Balázs alpolgármester 

 Dr. Balogh Emil Lajos 

 Markó Péter Imre 

 Simon Attiláné 

 Tislér Géza  

 Varga József képviselők, 

  

 Dr. Szántód Anita jegyző 

 Salamon Edina jegyzőkönyvvezető 

 
Ambrus Tibor polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait. Megállapítja, hogy 

jelen van 7 fő képviselő. Az ülés határozatképes, azt megnyitja. Elmondja, hogy a rendkívüli ülés 

megtartására a pályázatok szoros beadási határideje miatt volt szükség. Ismerteti az ülés napirendjeit. 

Kéri a napirendek elfogadását. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

37/2016. (III. 01.) ÖKT számú határozat: 

 

NAPIRENDI JAVASLAT: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendkívüli nyílt ülés 

napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

1.) Csopak község polgármestere 2016. évi szabadsága ütemezésének 

jóváhagyása 

Előadó: Dr. Szántód Anita jegyző 

2.) A TOP-1.4.1-15 „A foglalkoztatás és az életminőség javítása 

családbarát munkába állást segítő intézmények, közszolgáltatások 

fejlesztésével” kódszámon és címen kiírt pályázaton való részvétel 

Előadó: Balogh Balázs alpolgármester 

3.) A TOP-4.1.1-15 „Egészségügyi alapellátás infrastrukturális fejlesztése” 

kódszámon és címen kiírt pályázaton való részvétel 

Előadó: Balogh Balázs alpolgármester 

4.) A Csopak, Kossuth Lajos utca két támogatott járdaszakaszának 

tervezési árajánlatai 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

5.) A Csopaki Közös Önkormányzati Hivatal épületének klimatizálása 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
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NAPIREND TÁRGYALÁSA:  

 

1.) Csopak község polgármestere 2016. évi szabadsága ütemezésének jóváhagyása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Ambrus Tibor polgármester: A tavalyi évtől jött be, hogy el kell fogadni a Képviselő-

testületnek a polgármester éves szabadságának ütemezését. Kéri, fogadják el és hagyják jóvá 

a polgármester 2016. évi szabadságának ütemezését. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

38/2016. (III. 01.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja Csopak Község 

Polgármestere 2016. évi szabadságának alábbi ütemezését: 

 

  munkanap 

január - 0 

február 22-26. 5 

március - 0 

április 4-9. 5 

május - 0 

június 13-17. 5 

július 18-22. 5 

augusztus 8-13. 5 

szeptember - 0 

október 17-21. 5 

november - 0 

december 2., 19-31. 9 

összesen  39 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Szántód Anita jegyző 

 

 

2.) A TOP-1.4.1-15 „A foglalkoztatás és az életminőség javítása családbarát munkába 

állást segítő intézmények, közszolgáltatások fejlesztésével” kódszámon és címen kiírt 

pályázaton való részvétel 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Balogh Balázs alpolgármester: Megjelent egy pár pályázat, amin szeretnének indulni. Az 

óvoda bölcsődefejlesztésre vonatkozik az egyik. A testület korábbi döntése alapján 

elkezdődött egy tervezés erre vonatkozóan, hogy az óvodához kapcsolódóan hogyan lehetne 

továbblépni és egy 2 csoportos bölcsődével bővíteni. A bölcsőde kb. 120 millió forintba 

kerülne. Azokat a dolgokat magába foglalná, ami jelenleg nem megoldott. Számos előírás van 

arra vonatkozóan, hogy mit lehet ezzel kezdeni. A konyhának maradni kell, bölcsődénél pedig 

melegítőkonyhának. 2,4 milliárd összeg áll rendelkezésre a megyében erre a fejlesztésre. 
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Balatonfüred, Balatonalmádi, Litér, számos település pályázik, tehát nagy lesz a verseny. Ez a 

koncepció pont az ellentéte, amit a konyhával szerettek volna csinálni. A konyha felújítására 

és átköltöztetésére is van lehetőség. Ha a konyhát az üdülőfaluba átköltöztetik, felszabadulna 

a hely az adminisztratív lehetőségekre és maradna egy melegítő konyha, a főzőkonyha pedig 

az üdülőfaluban lenne. A konyha letelepítési költsége 120 milliós költséget takarna. A 

bölcsőde vagy a konyha felújítása, rendbetétele és ifj. táborban rendbetétele. A konyha nincs 

megtervezve, a bölcsődének már van kész terve, amivel pályázni tudnak. Kérdés 20 fő 

bölcsődei férőhelyre van-e szükség. Kb. 130 millió forint lenne a bölcsőde, 100-120 millió 

forint közötti lenne a konyha. Ebben nincs óvoda felújítás, csak egy átjáró lenne a bölcsődei 

részhez. Egy városnál 500-600 milliós beruházás egy meglévő óvoda felújítása.  

Varga József képviselő: Egy konyha nem kerülne 100-120 millióba. 

Balogh Balázs alpolgármester: A teljes átépítés igen. A lenti résznél teljes épület 

rekonstrukció lenne, tetővel, stb. A bölcsődének meghatározott kritériumai vannak, teljesen el 

kell különíteni az óvodától, külön bejárattal, megvan, milyen m2-ek kellenek. Minimum 200 

m2, amiből egy egycsoportos bölcsődét meg lehet csinálni. Ezek jogszabályban vannak leírva. 

Ambrus Tibor polgármester: Ha dönteni kell, akkor azt is kell nézni hosszútávon, mit lehet. 

Az iskolában a gyereklétszám duplázódik, az óvodában is egyre több. 

Balogh Balázs alpolgármester: A konyhával kapcsolatban, ahogy most működik, a jelenlegi 

szabályok szerint nem működhetne. A bölcsőde mellett az szól, hogy a csopaki lakosság 

megváltozott, sok a többgyerekes család, akik szeretnének dolgozni, viszont a bölcsődei 

kapacitás kevés. Igény lenne erre. Igazából mindegyik fontos lenne. 

Ambrus Tibor polgármester: A családi bölcsődét normális feltételekkel támogatná. 130 

millió forint egy 20 fős bölcsődére irreálisnak tartja. Külön parkot kell csinálni, csökken az 

óvoda kertje. 

Simon Attiláné képviselő: Bölcsődére igény van. Kérdés milyen formában tudják 

megvalósítani. Ez egy lehetőség. Viszont milyen formában tudják üzemeltetni? 10-20 fős 

bölcsődei ellátáshoz 4-5 fős személyzet szükséges, aki ezt ellátja, kérdés tudják-e saját 

forrásból ezt finanszírozni és ezt a költségvetésből be tudják-e vállalni. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Meg lehet nézni mennyi az állami támogatás. Meg kellene nézni 

és egyeztetni ez ügyben a szomszéd községekkel együtt mit lehetne tenni, például Lovas, 

Alsóörssel. Vagy ott létrehozni és ahhoz hozzájárulni. A Ranolder kastély kérdését meg kell 

vizsgálni. Nem wellness szállodát kell ott létesíteni, hanem, olyan jellegű funkciókat, ami a 

község kiszolgálását elősegíti. A konyha áttelepítésére az üdülőfaluba, erre vonatkozóan nem 

lehet tudni meg lehet-e szerezni, vagy pedig megszűnik-e a bérlés. Amennyiben van pályázati 

lehetőség a bölcsődére, akkor a szomszédos településekkel együttműködve kell 

megvalósítani. 

Balogh Balázs alpolgármester: Alsóörsön működik családi napközi. Kisebb települések nem 

tudnak ilyenben gondolkodni, hogy lesz-e. 

Dr. Balogh Emil képviselő: A kastélyt azért vetette fel, mert vannak olyan részei, melyek 

nem sok ráfordítással alkalmassá tehetők családi bölcsődére. Ezt nem hagyná ki. 

Ambrus Tibor polgármester: Más önkormányzatok is próbálják a családi napközit 

megvalósítani. Ez a keret nagyon kevés. Nem sok esélyt lát, hogy ebbe a projektbe beleférnek 

bölcsőde felújítás szempontjából. 

Balogh Balázs alpolgármester: Ez így van. Voltak előzetes egyeztetések, felmérések ki mit 

szeretne. Vannak nálunk erősebb lobbitevékenységgel rendelkező települések és 

mindenképpen ennek a keretnek a terhére szeretnének fejleszteni, ami a mi lehetőségünket 

szűkíti. Bármelyik irányba mennek el, nehéz lesz pénzt szerezni. A konyhánál nagyobb esély 

lenne pályázatilag. 

Simon Attiláné képviselő: Van-e rizikó ebben, ha beadják a pályázatot? 
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Balogh Balázs alpolgármester: Semmi kockázata nincs. A tervezési költségbe kerül a 

konyha áthelyezés vonatkozásában, több költséget nem igényel. Sikerdíj akkor van, ha nyer a 

pályázat.  

Ambrus Tibor polgármester: A konyhára nem nagyon adnak be pályázatot, talán így nagyobb 

esély lenne, hogy a pályázat nyerjen. 

Balogh Balázs alpolgármester: Szeretné a bölcsőde megvalósítását, viszont racionálisan 

nagyobb esélye van, ha a konyhával indulnak a pályázaton. 

Simon Attiláné képviselő: Mekkora nagyságrendet képvisel? Bármennyire is szeretnének 

bölcsődét, a másiknál van esély egy felújításra és áthelyezésre, ebből a megfontolásból a 

konyha, ami nagyobb lehetőségnek bizonyul. Meg kell nézni a lehetőségeket, hogy 

magánóvoda, magánbölcsőde tekintetében mit tudnak tenni. 

Ambrus Tibor polgármester: 3-4 éve azt fogalmazták meg, hogy komoly támogatást kellene 

fizetni a gyermekek után, abba lehetne szociális alapon a költségekhez hozzájárulni. 60-

70.000 Ft-os támogatásnál is jelentkeztek sokan. Amennyiben egy vállalkozás formájában 

működik, akkor a rászorultabb szülőket tudják támogatni. 

Dr. Balogh Emil képviselő: A hely kiválasztása, biztosítása szükséges. Ha a Ranolder 

kastélyt meg szeretnék szerezni, magánbölcsődeként is működhetne, megvan a tér a bővítésre.  

Varga József képviselő: A Ranolder kastélyba nem gondolkodna, mert hosszabb idő miután 

azt megkaphatja az önkormányzat. Ez azonnali döntést igényel, abban nem tudnak 

gondolkodni. A konyhát preferálná, mert nyáron, amikor 400 fő fölött kell főzni az 

üdülőfaluban lévő vendégeknek is, igény lenne a bővítésére.  

Ambrus Tibor polgármester: Ha a konyha lekerülne az üdülőfaluba és csak melegítő konyha 

lenne, akkor az óvodában a hiányzó funkciókat ki lehetne ott alakítani, orvosi szoba, stb. 

Balogh Balázs alpolgármester: Bele tudják tenni a pályázatba, úgy lett kalkulálva. 

Ambrus Tibor polgármester: A konyha átalakítására lát reális lehetőséget. Kéri, fogadják el, 

hogy a Terület- és Településfejlesztési Operatív Program keretében, TOP-1.4.1-15 „A 

foglalkoztatás és az életminőség javítása családbarát munkába állást segítő intézmények, 

közszolgáltatások fejlesztésével”  kódszámon és címen kiírt pályázaton, a Csopaki 

Mandulavirág Óvoda infrastrukturális fejlesztésével, valamint a főzőkonyha áthelyezésével és 

fejlesztésével vegyenek részt. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

39/2016. (III. 01.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Magyarország 

Kormányának felhívása alapján, a Terület- és Településfejlesztési Operatív Program 

keretében, TOP-1.4.1-15 „A foglalkoztatás és az életminőség javítása családbarát 

munkába állást segítő intézmények, közszolgáltatások fejlesztésével”  kódszámon és 

címen kiírt pályázaton, a Csopaki Mandulavirág Óvoda infrastrukturális fejlesztésével, 

valamint a főzőkonyha áthelyezésével és fejlesztésével részt kíván venni. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 
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Balogh Balázs alpolgármester: Szükség lenne a terveztetésre a lenti konyha épületre 

vonatkozóan, illetve az óvoda átalakítására vonatkozóan is. Célszerű lenne azokat megbízni, 

akik ezzel foglalkoztak. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Nem akadály, hogy bérelt épületről van szó? 

Balogh Balázs alpolgármester: Nem akadály, hiszen hosszú távú bérleti szerződés van. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, hogy a következő bizottsági ülésre adjanak be árajánlatot. 

 

 

3.) A TOP-4.1.1-15 „Egészségügyi alapellátás infrastrukturális fejlesztése” kódszámon 

és címen kiírt pályázaton való részvétel 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. 

Balogh Balázs alpolgármester: Ez a másik pályázati lehetőség, melynek alapján ahol a 

védőnő dolgozik, azt az épületet tudnák felújítani. Erre készültek vázlattervek, illetve 

költségbecslés. A belső funkció nem változna, csak a külső rész kerülne felújításra. Nagy 

átalakítást nem terveznének, fedett veranda lenne az épület előtt, mely esőbeállóként 

szolgálna, illetve a tetőszerkezet kerülne felújításra. Ennek bekerülési költsége 22 millió 

forint, illetve egyéb költségek. Kéri a testületet tegye lehetővé, hogy a pályázatot beadják. 

Ambrus Tibor polgármester: Ezt kár lenne kihagyni, ugyanis 100%-os pályázatról van szó. 

Reméli, hogy az elmúlt évek tapasztalata ellenére Csopak is fog nyerni most ezekből a 

pályázatokból, még ha minden keret nagyon kevés. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Azért érdekes dolog ez, mert eszébe jutott, amikor a 

polgármester úr mondta, hogy egy fillérjébe nem kerül a községnek a védőnői szolgálat. A 

rendelő és a volt védőnői szolgálat területe az összesen ér 20 milliót. Ennyi a jelenlegi ára. 

Jelenleg is működőképes. 

Varga József képviselő: Ez nemcsak a védőnői helyiség, hanem a teljes épület felújítása 

lenne. 

Balogh Balázs alpolgármester: A védőnői helyiségre vonatkozóan tudják az épületet 

felújítani. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Nem teljesen érthető számára, hiszen ott áll üresen a védőnői 

helyiség és ehhez képest ezzel foglalkoznak. Nem tudja, hogy biztosan ez-e a legjobb 

megoldás. 

Ambrus Tibor polgármester: Elmondta párszor a véleményét ezzel kapcsolatban. Nagyon 

sok csúsztatás van abban, amit a doktor úr említ. Az önkormányzat korábban közel 12 millió 

forintot kifizetett a doktor úrnak, csak bérleti díjként azért a 30 m2-es védőnői helyiségért. 

Nem kerül az önkormányzatnak pénzébe a védőnő, hiszen feladatfinanszírozás van, így 

100%-ban az állam finanszírozza. Van egy lehetőségük arra, hogy ezt az épületet Közkincs 

program keretén belül vásárolta megy az önkormányzat, ami 20 millió forint kamatmentes 

hitelt jelentett és ebből tudtuk kialakítani a Civil-házat és a védőnői helyiséget, aminek 

tizenvalahány millió forintját elengedte az Állam, amikor konszolidálta az önkormányzatokat, 

bár ezt mi nem igényeltük. Ettől ez a védőnői helyiség kvázi 7-8 millió forintba van a Civil-

házzal együtt. Most van arra lehetőség, hogy egy önkormányzati ingatlant 100%-os állami 

támogatással felújítsanak, ez volt a mai kérdés, ezt az ingatlant kár lenne kihagyni a 

felújításból. Függetlenül attól, hogy a védőnő jó helyen van-e vagy nem, szerinte nagyon szép 

helyen van. Gondolja, hogy a doktor úrnak jobban megérné, ha a védőnő ott lenne a védőnői 

helyiségben. Úgy gondolja, hogy egy pályázatot, 100%-os támogatással a védőnői helyiséget 

nemcsak felújítani, hanem korszerűsíteni is szeretnék a védőnővel szakmailag egyeztetve. Ha 

megnézik, az épület amúgy is beázik, ezért a költségvetésből erre rá kellene költeni, ha ezt 

nem lépik meg. Ezzel a saját kiadásaikat is csökkentik. 
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Dr. Balogh Emil képviselő: A teljességhez az is hozzátartozik, hogy nem csúsztatásról van 

szó, a csúsztatás az volt benne, hogy a védőnőért bérletet fizet a község 150.000,- Ft-ot, mert 

ennyi volt a támogatása az egészségügynek a működési költséghez. Jelenleg is ott tartanak, 

hogy elégtelen a TB finanszírozás a működési költségre, ezt szeretné a testület elé hozni. 

Amikor arról beszél, hogy a védőnő oda költözhetne, ennek két oka van. Azt kell, hogy 

mondja, hogy neki jobb így, ha nincs ott, mert ha a községnek megtakarítást jelentene, ha 

amúgy is működési költséget támogatna, és akkor nem kellene külön fizetni sem felújítási, 

beruházási költséget, sem egyebet. A működési költséghez kellene hozzátenni az 

egészségügynek, hogy lehessen tisztességesen ellátni a polgárokat. Ma pénzügyi akadályai 

vannak annak, nem szakmai akadályai, hogy a község olyan szintű egészségügyi ellátást 

tudjon igénybe venni, amire szüksége van. Egyetért azzal, hogy a pályázatra nyújtsák be az 

igényüket, de ezt a kérdést helyén kellene kezelni.  

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy a Terület- és Településfejlesztési 

Operatív Program keretében, TOP—4.1.1-15 „Egészségügyi alapellátás infrastrukturális 

fejlesztése”, kódszámon és címen kiírt pályázaton a védőnői épület felújításával vegyenek 

részt. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

40/2016. (III. 01.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Magyarország 

Kormányának felhívása alapján, a Terület- és Településfejlesztési Operatív Program 

keretében, TOP—4.1.1-15 „Egészségügyi alapellátás infrastrukturális fejlesztése”, 

kódszámon és címen kiírt pályázaton, a védőnői épület felújításával részt kíván venni. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

 

4.) A Csopak, Kossuth Lajos utca két támogatott járdaszakaszának tervezési árajánlatai 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Valamikor beadták a járdaburkolat felújítására a pályázatot ezt 

elutasították. Most 15 millió forintot kaptak a minisztériumtól. 8-9 milliós saját önrésszel 

gyógyszertártól 73-as útig felújítani. Fehérvári és Fekete legolcsóbb ajánlat.  

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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41/2016. (III. 01.) ÖKT számú határozat: 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2006/2015. 

(XII.29.) Kormányhatározat alapján a Kossuth Lajos utca, támogatással érintett két 

járdaszakaszának megtervezésével és a kivitelezésre alkalmas tervdokumentáció 

elkészítésével a Fehérvári és Fekete Kft-t bízza meg, az árajánlatban szereplő 295.000 

Ft +ÁFA díj ellenében. A tervezés költségét a 2016. évi költségvetés általános 

tartalékának terhére biztosítja. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

5.) A Csopaki Közös Önkormányzati Hivatal épületének klimatizálása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Beérkeztek az ajánlatok a hivatal klimatizálására 

vonatkozóan. 

Markó Péter Imre képviselő: Évek óta visszatérő probléma a nyári hőmérsékleti érték. 

Háromféle területet tudna komfortosabbá tenni ez a beruházás. Az ügyfelek kényelmét, a 

munkavállalókét és az informatikai adatbiztonságot. Lényegesen kedvezőbb ajánlatok 

érkeztek be. A villamos betáplálás egyik ajánlatban sem szerepel.  

Varga József képviselő: Készített erre vonatkozóan költségbecslést.  

Markó Péter Imre képviselő: A Fulltech Kft. felhelyezne az épületre 12 db kültéri egységet, 

ez teljesítményben a legjobb és legkedvezőbb. A későbbi karbantartása viszont sokkal 

magasabb, a duplája, mint a többi ajánlat. A Molnár Hűtő és Klímatechnika Kft. a legdrágább 

ajánlat, viszont 6 év a garanciát biztosít. A Baumeister Kft. ajánlata közepes ajánlat. Az ő 

ajánlatuk szerint kevesebb kültéri felszereléssel történne a megvalósítás. 

Simon Attiláné képviselő: 600.000 Ft különbségről beszélnek a Fulltech és Baumeister 

között. 

Markó Péter Imre képviselő: A karbantartás viszont egy idő után kiegyenlíti ezt az 

árkülönbséget. 

Ambrus Tibor polgármester: Javasolja, hogy ha komolyan meg szeretnék valósítani, akkor 

tárgyalni kell velük és pontosítani az ajánlatokat. 

Varga József képviselő: Nem ugyanaz a műszaki tartalom az ajánlatok között. Első kettőt 

kizárná.  

Balogh Balázs alpolgármester: A Molnár Kft. ajánlatában a csővezeték kiépítés ez még 

plusz költség? 

Markó Péter Imre képviselő: Benne van az ajánlatában. 

Varga József képviselő: A Baumeister Kft. ajánlatában benne van a villanyszerelés is. 

Balogh Balázs alpolgármester: Szeretné, ha összehasonlítható lenne a dolog. A Fulltech Kft. 

első két változatát hagyják ki. Véleménye szerint a többi esetben határozzák meg, hogy 1-2 

egység szerepelhet külső egységként - minél kevesebb legyen -, illetve mindegyiknél 

szerepeljen a villanyszerelés, a beruházási rész és a fenntartási rész is. 

Varga József képviselő: Adjon be új ajánlatot erre vonatkozóan ajánlatot a Fisherre a 

Fulltech Kft. is. 
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Simon Attiláné képviselő: A típust nem kell megkülönböztetni. Max 4 kültéri egység 

szerepeljen, a villanyszerelés, és a későbbi üzemeltetés költsége. 

Varga József képviselő: Külön kell venni a csővezeték kiépítést, a klíma berendezést, a 

garanciát, a villanyszerelést és a kevés kültéri egységet (4 db). 

Ambrus Tibor polgármester: Új érthető táblázatot kell elküldeni a cégeknek, hogy 

döntéshozó helyzetbe kerüljenek, az árajánlatok pontosítását kérjék. Kéri, fogadják el, hogy a 

Csopaki Közös Önkormányzati Hivatal épületének klimatizálási munkáira pontosító 

árajánlatot kérjenek be a korábban ajánlatot adó kivitelezőktől.  

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

42/2016. (III. 01.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Csopaki 

Közös Önkormányzati Hivatal épületének klimatizálási munkáira pontosító árajánlatot 

kér be a korábban ajánlatot adó kivitelezőktől.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni az ülésen való részvételt, és 9.05 órakor a 

rendkívüli nyílt ülést bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 

 Ambrus Tibor  Dr. Szántód Anita 

 polgármester  jegyző 


